
Referat møte i Programstyret 
29. mars 2023 kl. 08.00-09.30 på teams 

Til stede: Ingeborg Dybvig, Ann-Magrit Austenå, Torbjørn Backer Hjorthaug, Ingrid Vad 

Nilsen, Harald Askeland, Freddy Knutsen, Elise Sandnes, Hans Jakob Nes, Mette Svanes, 

Aslak Wegge, Bård Andreas Bårdsen, Jan Rune Fagermoen, Elise Slettebø Melhus 

 

Sak 13/23: Godkjenning av referat fra møtet 23. februar 2023 
 

Vedtak: Programstyret godkjenner referatet. 

 

Sak 14/23: Status i arbeidet 
- Samrådsmøtene er godt i gang. 

- Utvalg for samisk kirkelig og kvensk kirkeliv har sine første møter nå de nærmeste 

ukene.  

- Har klart en plan for en infofilm til alle ansatte 

- Har skissert plan for arbeidet med rådsopplæring.  

- Planlegger redaksjonsgrupper som skal jobbe videre med disse opplæringskursene 

og digitale påbygningselementer.  

 

Sak 15/23: Samråd mellom bispedømmeråd og lokale rådsledere – status  
- Flere har mulighet til å delta når møtet er digitalt, og mange var positivt overrasket 

over at det digitale fungerte så bra som det gjorde. 

- Det har vært rundt 40-70 deltakere på de ulike møtene.  

- Har kommet tilbakemeldinger om at gruppesamtalene har fungert bra.  

- Innspillene som kommer inn i skjemaene blir sendt til bispedømmene og leder i 

Fellesråds-nettverket, som distribuerer dette videre sånn de selv ønsker.  

- Begrepsavklaring, rolleavklaring, ledelse og forhold mellom folkevalgte og ansatte er 

noen av temaene som har kommet opp.  

Vedtak: Programstyret tar orienteringen til etterretning.  

 

Sak 16/23: Fellesmøte i mai 
Ann-Magrit Austenå orienterer. 

Forslag til teama for fellesmøte med NKVL og stiftsdirektører: 

- Erfaringsdeling på arbeidsgiversamarbeid på tvers av strukturer. Felleskulturer og 

betydningen av felles planlegging 

- Bør prioritere organiseringsbiten. Kanskje ikke tilskuddsforvaltning.  

- Forberedelse til folkevalgtopplæring. 

- Prioritering av ressurser.  

- Jobbe sammen om oppdraget, ikke bare rammene.  

- Ledelsesforståelse. 

- Fellesløsninger; hvordan få det ut og i bruk? 

Vedtak: Administrasjonen tar innspillene med seg i videre arbeid.  



 

 

Sak 17/23: Innhold samråd for rådene og for tillitsvalgte i juni 
- Referansegruppa for tillitsvalgte som er under opprettelse blir primærpunktet for 

spørsmål og innspill fra de ansatte – gjennom sine tillitsvalgte lokalt.  

- Rådene må få noe de kan forholde seg til i god tid før møtet for at de skal kunne snakke 

sammen om dette før neste samrådsmøte.  

- Må vurdere om sakspapiret som går ut til Kirkerådet i mai også kan gå ut til rådene lokalt 

for at de skal kunne få til å sette seg inn i sakspapirene.  

- I vurdering av utforming av spørsmål mot samrådene i juni kan vi ev. ta med deler av det 

som skal opp i KM 24 når det gjelder folkevalgtes ansvar og vilkår.  

- Forslag om å lete etter tidspunkt mot slutten av september, etter valget, for 

samrådsmøter for diskusjon og innspill til de tre temaene som skal til videre politisk 

behandling på KM i april 2024..  

- Det er flere av de folkevalgte i utgående råd som vil være bedre i stand til å vurdere 

disse temaene enn helt ferske råd utover høsten 2023 og vinteren 2024 

Vedtak: Administrasjonen tar innspillene med seg i videre arbeid. 

 

Sak 18/23: Status – informasjon til og involvering av ansatte 
Orientering fra Torbjørn Backer Hjorthaug og Ann-Magrit Austenå. 

- Viktig å også få involvert de ansatte når vi nå er inni å involvere de lokalt folkevalgte. 

- De ansatte skal både bli involvert og informert. Det skal legges ut en informasjonsfilm 

som retter seg mot alle ansatte. Informasjonsfilm om arbeidet med ny organisering 

gjøres klar og legges ut før påske.  

- Ansatte oppfordres til å ta opp spørsmål og komme med innspill til organisasjonsarbeidet 

gjennom sine lokalt tillitsvalgte og slik bruke sitt tillitsvalgt-system for å melde innspill til 

en nasjonal referansegruppe. 

- Referansegruppen er under opprettelse som består av tillitsvalgte, oppnevnt av 

fagforeningene.  

Vedtak: Administrasjonen tar innspillene med seg i videre arbeid. 

 

Sak 19/23: Styrke ungdomsrepresentasjon 
Orientering fra Torbjørn Backer Hjorthaug. 

- Kirkerådet bestemte på møtet 25. mars at de ikke sender saken på høring nå, men tar 

den opp igjen etter evaluering av kirkevalget 23.  

Vedtak: Programstyret tar orienteringen til etterretning.  


